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PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi, 10.02.2022, in cadrul şedinţei extraordinare a 
Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 

 
 

Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 122 din 10.02.2022, în conformitate cu prevederile art. 134, alin. 1, lit. a, 
alin. 3, lit. b din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 

La şedinţă participă un număr de 16 consilieri locali din cei 19  convocați. Lipsesc 
motivat dl. cons. local Mateiciuc Silviu – Nicolae, d-na cons. local Dulgheriu Maria şi d-na 
cons. local Corbu Luminiţa – Claudia. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua şi bine ați venit! 

Materialele pentru ședință v-au fost puse la dispoziție în termenul legal. Este una dintre 
cele mai importante ședințe din cadrul oricărui Consiliu Local de pe raza fiecărei Unități 
administrativ-teritoriale. Este ședința la care, printre alte hotărâri extrem de importante, 
aprobăm și bugetul local de venituri și cheltuieli pe anul 2022, buget care ne va permite 

să derulăm cheltuielile de funcționare și de dezvoltare pentru municipiul Fălticeni. Cu 
permisiunea dumneavoastră, având în vedere că doamna președinte de ședință Corbu 
Luminița are o problemă medicală și nu poate fi prezentă, trebuie să înlocuim temporar 
președintele de ședință.  
           Suplimentez ordinea de zi cu următoarele proiecte de hotărâre. 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru şedinţa 
extraordinară din data de 10.02.2022; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării în continuare a serviciilor 
juridice de consultanţă, asistenţă şi reprezentare a Muzeului de Artă “Ion 
Irimescu” Fălticeni; 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea devizului general al obiectivului de  

investitie „REABILITARE REȚEA DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI 
TRONSON I (STR. SUCEVEI, B-DUL REVOLUȚIEI, STR. 13 DECEMBRIE, STR. 
DIMITRIE LEONIDA, STR. MATEI MILLO, STR. REPUBLICII, STR. ARMATEI)„ 

şi a cererii de finanțare,  în vederea includerii în Programul național de 

investiții „Anghel Saligny”, aprobate prin HCL nr. 192/04.11.2021; 
4. Proiect de hotărăre privind modificarea devizului general al obiectivului de  

investitie „REABILITARE REȚEA DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI 

TRONSON II (STR. PLT. GHINIȚĂ, STR. CAP. DIACONIȚĂ, STR. HUMORULUI, 
STR. PLUGARI, STR. PANDURI ŞI B-DUL 2 GRĂNICERI) şi a cererii de 

finanţare în vederea includerii în Programul național de investiții „Anghel 
Saligny”, aprobate prin HCL nr. 193/04.11.2021; 



5. Proiect de hotărâre privind modificarea devizului general al obiectivului de  
investitie „REABILITARE RETEA DE  ALIMENTARE CU APA  STRADA 

ARMATEI  , MUN. FALTICENI , JUD. SUCEAVA” și a cererii de finanțare  în 

vederea includerii în Programul național de investiții „Anghel Saligny”, 
aprobate prin HCL nr. 194/04.11.2021; 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea devizului general al obiectivului de  
investitie „REABILITARE RETEA DE  ALIMENTARE CU APA  STRADA 

ŞTEFAN CEL  MARE, MUN. FALTICENI , JUD. SUCEAVA” și a cererii de 
finanțare  în vederea includerii în Programul național de investiții „Anghel 
Saligny”, aprobate prin HCL nr. 195/04.11.2021; 

7. Proiect de hotarâre privind modificarea devizului general al obiectivului de  
investitie „EXTINDERE REŢEA DE CANALIZARE PE STRADA PLUTONIER 
IACOB ŞI STRADA PICTOR AUREL BĂEŞU” şi a cererii de finanţare în 

vederea includerii în Programul național de investiții „Anghel Saligny”, 
aprobate prin HCL nr. 198/04.11.2021; 
Vă propun spre aprobare  ordinea de zi, în totalitate, respectiv:  
1. Depunerea jurământului de către doamna Amarie Mariana, în calitate de 

consilier local. 
            2. Proiect de hotărâre privind desemnarea doamnei consilier local Amarie 
Mariana în Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget, 
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, prestări servicii 
şi comerţ din cadrul Consiliului Local al Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 3. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor  tehnico-economici şi a 
devizelor generale privind obiectivele de investiţie ” Construire sală de sport şi 
demolare sală de sport existentă – Şcoala Gimnazială Ion Irimescu, municipiul 

Fălticeni, str. Nicolae Beldiceanu, nr. 23. Judeţul Suceava” și ” Construire cantină 
cu sala de mese  - Şcoala Gimnazială Mihail Sadoveanu, municipiul Fălticeni, 
judeţul Suceava”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 4. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor HCL nr. 59/27.03.2018 
privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne în valoare 
maximă de 10.949.173 lei şi aprobarea garantării creditului din venituri proprii - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 5. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor HCL nr. 105/06.07.2020 
referitoare la aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne în valoare 
maximă de 19.955.933 lei şi aprobarea garantării creditului din venituri proprii - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
         6. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a 
devizului general pentru obiectivul de investiţie ” Reabilitare, modernizare, 
consolidare şi extindere Baza Nautică Fălticeni”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
  7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  8. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru şedinţa 
extraordinară din data de 10.02.2022”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
  9. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării în continuare a 
serviciilor juridice de consultanţă, asistenţă şi reprezentare a Muzeului de Artă 
“Ion Irimescu” Fălticeni”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



            10.Proiect de hotărâre privind modificarea devizului general al obiectivului de  

investitie „REABILITARE REȚEA DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI 

TRONSON I (STR. SUCEVEI, B-DUL REVOLUȚIEI, STR. 13 DECEMBRIE, STR. 
DIMITRIE LEONIDA, STR. MATEI MILLO, STR. REPUBLICII, STR. ARMATEI)„ şi a 

cererii de finanțare,  în vederea includerii în Programul național de investiții 
„Anghel Saligny”, aprobate prin HCL nr. 192/04.11.2021”- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 11.Proiect de hotărăre privind modificarea devizului general al obiectivului de  

investitie „REABILITARE REȚEA DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI 
TRONSON II (STR. PLT. GHINIȚĂ, STR. CAP. DIACONIȚĂ, STR. HUMORULUI, STR. 
PLUGARI, STR. PANDURI ŞI B-DUL 2 GRĂNICERI) şi a cererii de finanţare în 

vederea includerii în Programul național de investiții „Anghel Saligny”, aprobate 
prin HCL nr. 193/04.11.2021”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            12. Proiect de hotărâre privind modificarea devizului general al obiectivului de  
investitie „REABILITARE RETEA DE  ALIMENTARE CU APA  STRADA ARMATEI  , 

MUN. FALTICENI , JUD. SUCEAVA” și a cererii de finanțare  în vederea includerii în 
Programul național de investiții „Anghel Saligny”, aprobate prin HCL nr. 
194/04.11.2021”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             13.Proiect de hotărâre privind modificarea devizului general al obiectivului de  
investitie „REABILITARE RETEA DE  ALIMENTARE CU APA  STRADA ŞTEFAN 

CEL  MARE, MUN. FALTICENI , JUD. SUCEAVA” și a cererii de finanțare  în vederea 
includerii în Programul național de investiții „Anghel Saligny”, aprobate prin HCL 
nr. 195/04.11.2021”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 14. Proiect de hotarâre privind modificarea devizului general al obiectivului de  
investitie „EXTINDERE REŢEA DE CANALIZARE PE STRADA PLUTONIER IACOB 
ŞI STRADA PICTOR AUREL BĂEŞU” şi a cererii de finanţare în vederea includerii 

în Programul național de investiții „Anghel Saligny”, aprobate prin HCL nr. 
198/04.11.2021”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Ordinea de zi, in totalitate, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 15 voturi 
”pentru”. 
 Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
alegerea preşedintelui de şedinţă pentru şedinţa extraordinară din data de 
10.02.2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-na secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Vă rog să faceți propuneri pentru 
alegerea președintelui de ședință pentru data de 10.02.2022. Va fi doar astăzi președinte 
de ședință, după care doamna consilier Corbu Luminița își va relua activitatea. 
 D-nul consilier local, Haidău Răzvan-Petrică: Propun pe dl. prof. Matei Gabriel. 

  D-na secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Mai sunt și alte propuneri? Cine 
este pentru alegerea dl. Matei Gabriel ca  președintele ședință?  
            Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. Dl. 
consilier local, prof. Matei Gabriel nu participă la vot. 

Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv Depunerea jurământului 
de către doamna Amarie Mariana, în calitate de consilier local. 

D-na secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Mandatul doamnei Amariei Mariana 
a fost validat de către Judecătoria Fălticeni în data de 31.01.2022, pasul următor fiind 
depunerea jurământului în condițiile legii. 

Doamna Amarie Mariana depune jurământul în fața consiliului local. 
              Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind desemnarea doamnei consilier local Amarie Mariana în Comisia pentru 
programe de dezvoltare economico – socială, buget, finanţe, administrarea 



domeniului public şi privat al municipiului, prestări servicii şi comerţ din cadrul 
Consiliului Local al Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de şedinţă: Avizul 
comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Felicitări d-na consilier, mult 

succes în activitatea specifică a consiliului local. Sunt convins că veți găsi multe soluții 
bune pentru municipiu. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat, respectiv cu 15 voturi 
“pentru”. D-na cons. local Amarie Mariana nu participă la vot. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind actualizarea indicatorilor  tehnico-economici şi a devizelor generale privind 
obiectivele de investiţie ”Construire sală de sport şi demolare sală de sport 
existentă – Şcoala Gimnazială Ion Irimescu, municipiul Fălticeni, str. Nicolae 

Beldiceanu, nr. 23. Judeţul Suceava” și ”Construire cantină cu sala de mese  - 
Şcoala Gimnazială Mihail Sadoveanu, municipiul Fălticeni, judeţul Suceava”- 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Avizul 
comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Sunt două investiții pe care ni 
le-am asumat încă din 2021, care au ajuns la un anumit nivel de maturitate. Suntem în 

situația în care, după includerea lor în lista de investiții planificată pentru anul 2022, să le 
scoatem la licitație, astfel încât să demarăm partea de execuție a lucrărilor. Este vorba 
de demolarea sălii de sport de la Şcoala  „Ion Irimescu”, cea mai mare școală gimnazială 
din Fălticeni, care din păcate, are cea mai mică sală de sport. Deoarece terenul ne 

permite, putem construi o sală mai mare, astfel încât să poată fi utilizată de elevii școlii. 
Un alt program pe care l-am început încă din 2017 se derulează extrem de eficient. Este 
vorba de o cantină școlară, la Şcoala Mihail Sadoveanu, care își dovedește  pe deplin 

eficiența. Copiii de la step by step mănâncă acolo în condiții de igienă maximă, confort, 
nemaifiind nevoiți să depășească perimetrul școlii. Extindem acest program. Anul trecut 
am făcut partea de proiectare, este plătită, avem devizul general și indicatorii economici, 
astfel încât să scoatem la licitație execuția acestei investiții, iar Școala Gimnazială Mihail 
Sadoveanu să beneficieze de cantină școlară pentru copiii de la step by step.  
 D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Intervenţii? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
16 voturi “pentru”. 



 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind modificarea prevederilor HCL nr. 59/27.03.2018 privind aprobarea 
contractării unei finanţări rambursabile interne în valoare maximă de 10.949.173 lei 
şi aprobarea garantării creditului din venituri proprii - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Avizul 
comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de creditul pe care   
l-am luat în 2018, prin Hotărârea Consiliului Local nr. 59/27.03.2018. Modificăm doar lista 

de investiții. Rămânem cu același buget general. Având în vedere că am înregistrat 
anumite economii la o serie de investiții planificate inițial, redirecționăm fondurile pe care 

deja le avem către alte investiții. Astfel putem să închidem creditul. 
 D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de şedinţă:  Intervenţii? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu  15 voturi “pentru” (dl. 
cons. local Pintilii Marius – Claudiu nu a participat la dezbateri şi nu şi-a exercitat dreptul 
de vot). 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind modificarea prevederilor HCL nr. 105/06.07.2020 referitoare la aprobarea 
contractării unei finanţări rambursabile interne în valoare maximă de 19.955.933 lei 
şi aprobarea garantării creditului din venituri proprii - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă:  Avizul 
comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de celălalt credit pe 
care îl avem în derulare, la Banca Comercială Română. Primul credit este la C.E.C. Din 

economiile înregistrate, mai bugetăm o investiție, mai precis ”Reabilitare, modernizare, 

consolidare şi extindere Baza Nautică Fălticeni”. Este o investiție costisitoare, de 
aproximativ 3.000.000 lei. Bugetăm 746.000 lei, restul învestiției rămâne pentru anul 
2023. Practic modificăm lista obiectivelor care sunt finanțate în acest credit. 
 D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă:  Intervenţii?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
16 voturi “pentru” . 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru 



obiectivul de investiţie ” Reabilitare, modernizare, consolidare şi extindere Baza 
Nautică Fălticeni”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Avizul 
comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Aici valoarea totală a investiției 

este 2.987.500 lei… valoarea estimată a acestei investiții, pentru că urmează o serie de 
proceduri extrem de importante, de la proiectare până la depunerea devizelor, eliberarea 

autorizațiilor de construire. Valoarea de care discutăm acum este cea totală calculată în 
februarie 2022. Importantă este valoarea totală estimată de 2.987.500 lei. În interiorul 

capitolului vor mai apărea modificări, astfel încât investiția să fie fiabilă. Restul de bani pe 
care l-am eșalonat pe 2022  o să găsim o finanțare județeană sau din bani europeni și  în 
funcție de cum vor evolua aceste PNRR-uri și POR-uri, pentru că sunt multe discuții. Noi 

ne-am asigurat  că bugetăm această investiție. Modificările le vom comunica și discuta în 
ședințele ulterioare, în funcție de necesități și realități. 
 D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de şedinţă: Intervenţii? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv  cu 
16 voturi „pentru”. 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  

D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Avizul 
comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este una din cele mai 
importante hotărâri ale Consiliului Local, pentru că acum desemnăm în cea mai mare 

măsură,  ponderea veniturilor și cheltuielilor pentru funcționare și dezvoltare. Anul acesta 
veniturile totale sunt de 143.107.599 lei, iar cele estimate sunt de 155.241.921 lei. 

Diferența de 12 milioane este asigurată din excedentul anilor trecuți. Practic, avem mai 
puțin venituri, mai multe cheltuieli, dar avem acel excedent care ne permite total venituri 

și cheltuieli să fim pe zero din punct de vedere al diferenței matematice. Este un an puțin 
altfel față de anii trecuți și am să vă explic de ce. Sunt o serie de investiții pe care ni le-
am fi dorit, pe care o să le bugetăm în ședințele de Consiliu Local ulterioare, la rectificări, 
pentru că nu am primit nici până la această dată standardul de cost pentru învățământ și 
bunurile și serviciile pentru învățământ. E o situație care se regăsește la nivelul întregii 
țări, promisiunea Ministerului de Finanțe este că vom avea măcar la finalul săptămânii 



viitoare aceste standarde de cost aprobate. Consecința pentru Consiliul Local este că 

punem niște bani de la noi și îi vom recupera ulterior. Nu este doar problema Municipiului 
Fălticeni, Municipiul Suceava a blocat 20 mil. lei, noi doar vreo 3 mil. lei deocamdată. Şi 

sperăm să fie și ultima sumă pe care o blocăm.  Va fi un buget extrem de dinamic în 
acest an. Avem cheltuieli cu fonduri europene nerambursabile de 19.711.808 lei. O sumă 
de aproximativ 4 mil. euro, pentru bani europeni în acest an. Contractele sunt mult mai 

mari, dar o parte din ele se întind și pe 2023. La momentul la care vorbim avem investiții  
totale de 9,3 mil. Investiții pentru care avem semnate contracte de finanțare și vorbim de 

investițiile care nu s-au finalizat. Investițiile totale cifrează la 42 mil lei, reprezentând 
circa 37% din buget. O mare parte din bani se duc la cheltuielile cu salariile și aici mă 
refer și la Primărie, și la instituțiile subordonate, asistența socială undeva la 3%, restul 
cheltuielilor reprezintă 4,73%  din buget. Avem și fond de rezervă, undeva la 323 mii lei. 

Bursele școlare - 20 miliarde lei. Finanțăm și anul acesta cultele cu 445 mii lei. 12 
miliarde pleacă pe sport, cultură și activități sociale, pe Legea 350. Transferul către 
Asociația de Dezvoltare - 77 mii lei, transfer către Muzeul de Artă Ion Irimescu - 862.543 

lei. Încercăm soluții pentru a intra în parteneriate cu muzeele Ministerului Culturii, Muzeul 
Județean al Sucevei. Sunt entități mari care pot asigura și partea de promovare, de 

funcționare mult mai eficient. Noi ne rezumăm doar la o funcționare care nu permite o 
dezvoltare consistentă în ceea ce privește partea culturală și încercăm variante pentru a 
suplini o parte din cheltuieli cu celelalte instituții naționale abilitate. Referitor la investiții, 
sunt o serie de investiții mari. Finalizăm o serie de străzi. Dăm şi la spital ceva bani 

860.000 lei pentru un aparat de spart calculi renali și alti bani pentru un EKG. 
Achiziționăm la Direcția de Utilități Publice două aspiratoare stradale performante. 
           D-l consilier local, ing. Stoica Cozmin: Dar pentru spălat străzile? 
            D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Se pot folosi. Au o autonomie 

de 5,5 ore. Investiții vor fi şi la Baza de Agrement, pentru că vrem să găsim o variantă 
energetică financiar redusă, pentru că sunt probleme cu facturile. Sunt foarte mari. Vom 

bugeta și acel adăpost pentru câini, pe măsură ce vom primi bani de la Ministerul 

Educației. Avem o suprafață de teren liberă în zona fostei stații de epurare. În mare, cam 
asta e schema prezentării bugetului de venituri și cheltuieli. Aveți lista de investiții în 
anexă, sunt însoțite de deviz general și indicatori tehnico-economici, cu excepția celor ce 
se realizează prin achiziții (utilaje, echipamente).  

            D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Legătura  Broşteni…  aia 
care ați spus, Soldat Zamfir? 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin - Coman: Legătura aia, nu avem  

documentația cadastrală finalizată, deocamdată, dar din banii pe care urmează să îi 
primim, o vom bugeta și o vom finaliza anul acesta. Ăsta este gândul nostru, să realizăm 
o legătură între strada Broșteni, care se închide la Cimitirul Evreiesc și strada Soldat 

Zamfir, una din cele cinci străzi paralele din Cartierul Șoldănești. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă:  Intervenţii?  

 Se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole.  
”Art.1: Se aprobă preluarea sumei de 760.000 lei din excedentul anilor 

precedenți al activităţii finanţate integral din venituri proprii „Piaţa Agroalimentară” ca 
venit la bugetul local pe anul 2022”. 
 Se supune la vot art. 1, acesta  fiind aprobat cu  16 voturi  “pentru” 
 ” Art.2: Se aprobă Bugetul local pe anul 2022 conform anexei nr. 1”. 
 Se supune la vot art. 2, acesta fiind aprobat cu 16  voturi  “pentru”. 
       ” Art.3: Se aprobă Bugetul instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau 

parțial din venituri proprii pe anul 2022 conform anexei nr. 2.” 
 Se supune la vot art. 3, acesta fiind aprobat cu  16  voturi  “pentru”. 



        ”Art.4: Se aprobă Bugetul creditelor interne pe anul 2022, conform anexei nr. 3.” 
 Se supune la vot art. 4, acesta  fiind aprobat cu 15  voturi  “pentru”(domnul 
consilier local, prof.Marius Pintilii nu si-a exercitat dreptul de vot). 
        ”Art.5: Se aprobă Bugetul general consolidat pe anul 2022, conform anexei nr. 4.” 
 Se supune la vot art. 5, acesta fiind aprobat cu 16  voturi  “pentru”. 
        ”Art.6: Se aprobă Lista obiectivelor de investiții pe anul 2022, conform anexelor 
nr. 5.1, 5.2 si 5.3. ” 
 Se supune la vot art. 6, acesta fiind aprobat cu 13  voturi  “pentru” ”(domnul 
consilier local, prof.Marius Pintilii, domnul consilier local, prof.Gabriel Matei și domnul 
consilier local, prof.Iulian Darabă nu si-au exercitat dreptul de vot). 
       ”Art.7: Se aprobă Fişele obiectivelor de investiţii privind indicatorii tehnico-
economici, conform anexelor nr. 6.1-6. ” 
 Se supune la vot art. 7, acesta fiind aprobat cu 13 voturi  “pentru” (domnul 
consilier local, prof.Marius Pintilii, domnul consilier local, prof.Gabriel Matei și domnul 
consilier local, prof.Iulian Darabă nu si-au exercitat dreptul de vot). . 

       ”Art.8: Se aprobă Detalierea poziției „Alte cheltuieli de investiţii” cuprinse in 
Programul anual al investițiilor publice pe anul 2022, conform anexelor nr.7.1 si 7.2” 
 Se supune la vot art. 8, acesta fiind aprobat cu 16  voturi  “pentru”. 
        ”Art.9: Se aprobă alocarea de la bugetul local a sumei de 445.000 lei unor unităţi 
de cult din municipiul Fălticeni conform anexei nr. 8.” 
 Se supune la vot art. 9, acesta fiind aprobat cu 16  voturi  “pentru”. 
        ”Art.10: Se aprobă preluarea sumei de 2,23 lei din excedentul anilor precedenți al 
activităţii finanţate integral din venituri proprii a Scolii Gimnaziale Mihail Sadoveanu ca 
venit la bugetul local pe anul 2022.” 
 Se supune la vot art. 10, acesta fiind aprobat cu 14  voturi  “pentru” (domnul 
consilier local, dr. Ilie Cosmin și doamna consilier local, as.Violeta Chirilă nu si-au 
exercitat dreptul de vot). 
        ”Art.11: Se aprobă ca excedentul cumulat rezultat la încheierea exerciţiului 
bugetar al anului 2021 in suma de 3.161.000 lei, să fie utilizat ca sursă de finanţare a 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare a Bugetului local pe anul 2022.” 
 Se supune la vot art. 11, acesta fiind aprobat cu 16  voturi  “pentru”. 
        ”Art.12: Se aprobă ca excedentele cumulate rezultate din execuţia bugetelor de 
venituri şi cheltuieli ale instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral din venituri 
proprii să se reporteze în anul 2022 cu aceeaşi destinaţie, conform anexei nr. 9.” 
 Se supune la vot art. 12, acesta fiind aprobat cu  16 voturi  “pentru”. 
        ”Art.13: Se aprobă bugetul Colegiului National Nicu Gane finanţat din Bugetul 

local si cel finanțat din surse proprii conform anexelor nr. 10.1 si 10.2.” 
 Se supune la vot art.13, acesta fiind aprobat cu  12 voturi “pentru” (consilierii locali 
prof.Matei Gabriel, dr.Cojocaru Liliana, jr.Murariu Bogdan și prof.Darabă Iulian nu si-au 
exercitat dreptul de vot). 

 ”Art.14: Se aprobă bugetul Colegiului Tehnic Mihai Băcescu finanţat din Bugetul 

local si cel finanțat din surse proprii conform anexelor nr. 11.1 si 11.2.” 
 Se supune la vot art. 14, acesta fiind aprobat cu 14  voturi  “pentru” (consilierii 
locali dr.Ilie Cosmin și Haidău Răzvan nu si-au exercitat dreptul de vot). 
        ”Art.15: Se aprobă bugetul Colegiului Vasile Lovinescu finanţat din Bugetul local 

si cel finanțat din surse proprii conform anexelor nr. 12.1 si 12.2.” 
 Se supune la vot art. 15, acesta fiind aprobat cu  voturi 12 “pentru” (consilierii 
locali prof.Matei Gabriel, ec.Sandu Sergiu, prof.Darabă Iulian și prof.Pintilii Marius nu     
si-au exercitat dreptul de vot). 
. 



  ”Art.16: Se aprobă bugetul Scolii Gimnaziale Alexandru Ioan Cuza finanţat din 

Bugetul local si cel finanțat din surse proprii, conform anexelor nr. 13.1 si 13.2.” 
  Se supune la vot art. 16, acesta fiind aprobat cu 15  voturi  “pentru”(d-na consilier 
local, as.Edu Anca nu si-a exercitat dreptul de vot).. 
  ”Art.17: Se aprobă bugetul Scolii Gimnaziale Ion Irimescu finanţat din Bugetul 

local si cel finanțat din surse proprii conform anexelor nr. 14.1 si 14.2.” 
 Se supune la vot art. 17, acesta fiind aprobat cu  13 voturi  “pentru” (consilierii 
locali jr.Murariu Bogdan, dr.Cojocaru Liliana și ec.Stoica Cozmin nu si-au exercitat 
dreptul de vot). 
  ”Art.18: Se aprobă bugetul Scolii Gimnaziale Mihail Sadoveanu finanţat din 
Bugetul local, conform anexei nr. 15.” 
 Se supune la vot art. 18, acesta fiind aprobat cu 14 voturi  “pentru”(consilierii locali 
dr.Ilie Cosmin și as.Chirilă Violeta nu si-au exercitat dreptul de vot). 
  ”Art.19: Se aprobă bugetul Scolii Gimnaziale Ioan Ciurea finanţat din Bugetul 
local, conform anexei nr. 16.” 
 Se supune la vot art. 19, acesta fiind aprobat cu  13 voturi  “pentru” ”(consilierii 
locali prof.Marius Pintilii, ec.Haidău Răzvan și ec.Sandu Sergiu nu și-au exercitat dreptul 
de vot). 
  ”Art.20: Se aprobă bugetul Grădiniței cu Program Prelungit Pinocchio finanţat din 

Bugetul local si cel finanțat din surse proprii conform anexelor nr. 17.1 si 17.2.” 
 Se supune la vot art. 20, acesta fiind aprobat cu  14 voturi  “pentru” (consilierii 
locali  dr.Cojocaru Liliana și prof.Darabă Iulian nu și-au exercitat dreptul de vot). 
  ”Art.21: Se aprobă bugetul Grădiniței cu Program Normal Voinicelul finanţat din 
Bugetul local, conform anexei nr. 18.” 
  Se supune la vot art. 21, acesta fiind aprobat cu 15 voturi “pentru” (dl consilier 
local prof.Marius Pintilii nu și-a exercitat dreptul de vot). 
        ”Art.22: Se aprobă bugetul activităţii finanţate integral din venituri proprii Piaţa 
Agroalimentară  conform anexei nr. 19.” 
 Se supune la vot art. 22, acesta fiind aprobat cu  16 voturi  “pentru”. 
        ”Art.23: Se aprobă bugetul Spitalului Municipal conform anexelor nr.20 .” 
 Se supune la vot art. 23, acesta fiind aprobat cu  13 voturi  “pentru” (consilierii 
locali  dr.Cojocaru Liliana, as.Edu Anca și și as.Chirilă Violeta nu și-au exercitat dreptul 
de vot). 
        ”Art.24: Se aprobă bugetul Muzeului de Artă „Ion Irimescu” conform anexei nr. 
21.” 
 Se supune la vot art. 24, acesta fiind aprobat cu 15 voturi  “pentru”(dl. consilier 
local prof.Matei Gabriel nu si-a exercitat dreptul de vot). 
        ”Art.25: Se aprobă bugetul Directiei de Utilitati Publice conform anexei nr. 22 .” 
 Se supune la vot art. 25, acesta fiind aprobat cu  voturi  “pentru”. 
  ”Art.26: Se aproba alocarea sumei de 1.165.000 lei de pe subcapitolul 

67.02.05.01 Sport, alineatul 59.20 Sume destinate finanțării programelor sportive 

realizate de structurile sportive de drept privat, pentru finanțarea in baza Legii 350/2008, 

a ramurilor sportive menționate in anexa nr. 23. ”     
  Se supune la vot art. 26, acesta fiind aprobat cu  15 voturi “pentru”(d-l prof.Darabă 
Iulian nu si-a exercitat dreptul de vot). 
        ”Art.27: Se aprobă alocarea sumei de 50.000 lei de pe subcapitolul 67.02.50 Alte 

servicii in domeniile culturii, recreerii alineatul 59.11 Asociații si fundații, pentru 
finanțarea in baza Legii 350/2008, a proiectelor culturale.” 
  Se supune la vot art. 27, acesta fiind aprobat cu 16  voturi  “pentru”. 



         ”Art.28: Se aprobă numărul de personal şi fondul salariilor de bază pentru 
aparatul de specialitate Primarului şi pentru instituţiile publice din subordinea Consiliului 
Local, conform anexei nr. 24.” 

  Se supune la vot art. 28, acesta fiind aprobat în unanimitate respectiv cu  voturi  
“pentru”(consilierii locali: prof.Matei Gabriel, as.Chirilă Violeta și ing.Bulaicon Constantin 
nu și-au exercitat dreptul de vot).. 

               ”Art.29: Se aprobă alocarea sumei de 160.650 din fondul pentru închidere şi 

urmărire post închidere al platformei de deșeuri, pentru întocmirea proiectului tehnic 

pentru obiectivul de investiții „închidere groapa gunoi din Municipiul Falticeni”.” 
  Se supune la vot art. 29, acesta fiind aprobat cu 16 voturi  “pentru”. 
               ”Art.30: Anexele nr. 1 – 24 fac parte integrantă din prezenta hotărâre.” 
  Se supune la vot art. 30, acesta fiind aprobat cu 16 voturi “pentru”. 

        ”Art.31: Direcţia Economică din cadrul Primăriei Municipiului Fălticeni şi 
instituţiile publice subordonate vor duce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri.” 
 Se supune la vot art. 31, acesta fiind aprobat cu 16 voturi  “pentru”. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi  „pentru”.  

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind aprobarea contractării în continuare a serviciilor juridice de consultanţă, 
asistenţă şi reprezentare a Muzeului de Artă “Ion Irimescu” Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  

D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Avizul 
comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Sumele de bani sunt aprobate 
pentru aceste servicii, dar necesită aprobarea Consiliului Local, ca Muzeul de Arte „Ion 
Irimescu”, care are personalitate juridică, să contracteze aceste servicii juridice, 

deoarece nu are jurist propriu. Prin urmare, sunt în imposibilitatea de a fi reprezentați 
instanță pentru eventuale litigii, contracte și așa mai departe.  
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă:Intervenţii? 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
15 voturi „pentru” (domnul consilier local prof.Gabriel Matei nu a participat la dezbateri   
și-a exercitat dreptul de vot). 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 

privind modificarea devizului general al obiectivului de  investiție „REABILITARE 
REȚEA DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI TRONSON I (STR. SUCEVEI, B-

DUL REVOLUȚIEI, STR. 13 DECEMBRIE, STR. DIMITRIE LEONIDA, STR. MATEI 
MILLO, STR. REPUBLICII, STR. ARMATEI)„ şi a cererii de finanțare,  în vederea 

includerii în Programul național de investiții „Anghel Saligny”, aprobate prin HCL 
nr. 192/04.11.2021- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman.  
 D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Avizul 
comisiilor? 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
           D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 



D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Nu am sa vorbesc despre 
fiecare în parte, voi vorbi despre toate la general. E vorba de proiectele prin care 

Municipiul Fălticeni a  aprobat participarea la Programul  Național  de Investiții „Anghel 

Saligny”,. Sunt  proiecte de investiții pe care Municipiul  Fălticeni le-a depus la Ministerul 
Dezvoltării, pe Programul național de investiții „Anghel Saligny”. Valoarea totală a 
acestor proiecte sunt de 54 mil. lei. Suntem cumva realişti că nu vom putea obține toate 
aceste proiecte, dar partea bună este că avem documentațiile făcute, astfel încât tehnic, 

le putem depune pe orice fel de alt proiect  cu finanțare europeană. Ele sunt în așa fel 
gândite încât să fie eligibile ca structură tehnică pe orice altă sursă de finanțare, în cazul 
în care nu intră pe „Anghel Saligny”. Facem astăzi ultimele retușuri tehnice, astfel încât 
să intre în procedura de evaluare și de calculare a eligibilității de către Ministerul 

Dezvoltării, lucruri pe care ei ni le-au transmis și pe care le rezolvăm astăzi. Sunt două 

proiecte de hotărâre pe străzi. Vorbim de tronsonul I (str. Sucevei, B-dul Revoluției, str. 
13 Decembrie, str. Dimitrie Leonida, str. Matei Millo, str. Republicii, str. Armatei). Avem 

intenția să construim acolo și un sens giratoriu. Vedem și dacă rigorile tehnice vor 
permite acest lucru. Este proiectul cu cea mai mare valoare de 24 mil lei. Apoi tronson II 

(str. Plt. Ghiniță, str. Cap. Diaconița, str. Humorului, str. Plugari, str. Panduri şi B-dul 2 
Grăniceri), este al doilea proiect pe străzi. Pe apă, canal avem  reabilitare rețea 

alimentare cu apă strada  Armatei, care este o rețea destul de veche. Se impune să 
realizăm o conductă care să nu ne creeze nici un fel de problemă. Apoi va fi reabilitarea 

rețea cu apă pe strada Ştefan cel Mare, o rețea de apă foarte veche care ne creează 
probleme, pentru că atinge stâlpii de energie electrică. O altă stradă cu ghinioane este 
strada Plutonier Iacob, introdusă pe un proiect al A.C.E.T.-ului, în parteneriat cu Primăria 
Fălticeni , dar care nu s-a calificat la eligibilitate, a fost descalificată. Acum o introducem 
din nou, a treia oară, pe  „Anghel Saligny”. Sperăm să fie cu succes, pentru că 
neintroducerea canalizării pe Plutonier Iacob ne blochează orice fel de modernizare a 

acelei străzi. Mai avem aici,  tot pe  „Anghel Saligny”, extindere rețea cu alimentare apă 
strada Halmului și strada Răsăritului,  Cartierul Țarna Mare. Există o diferență de nivel, 

există o rețea de apă în zonă  și trebuie o stație de pompare astfel încât apa să ajungă la  
punctul cel mai înalt la ultima gospodărie. Tot pe acest program,  am introdus o investiție 
mai mică, pe strada Nufărului, Cartierul Țarna Mare. E cea mai lungă stradă din 
Municipiul Fălticeni, dar noi am introdus ultima bucată, la granița cu U.A.T. Hârtop. Toate 
aceste  investiții sunt prinse pe  Programul național de investiții „Anghel Saligny”. 

Urmează ca după ce Ministerul Dezvoltării va face o analiză a eligibilității, să vedem ce 
se întâmplă sau  ne vor îndruma spre alte finalități. Astăzi sunt cele 5 proiecte, avem 
termen de depunere până pe 14  februarie. De asta era caracterul urgent. Volumul de 

muncă este foarte mare și la Primăria Fălticeni. Sunt investiții de 54 mil. care trebuie 
gestionate în câteva zile, dar ne-am asumat și facem ce trebuie. 
         D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Intervenţii? 
         Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”. 
          Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind aprobarea contractării în continuare a serviciilor juridice privind 

modificarea devizului general al obiectivului de  investiție „REABILITARE REȚEA 
DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI TRONSON II (STR. PLT. GHINIȚĂ, STR. 
CAP. DIACONIȚĂ, STR. HUMORULUI, STR. PLUGARI, STR. PANDURI ŞI B-DUL 2 
GRĂNICERI) şi a cererii de finanţare în vederea includerii în Programul național de 



investiții „Anghel Saligny”, aprobate prin HCL nr. 193/04.11.20 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Avizul 
comisiilor? 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Intervenţii? 
Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate respectiv cu 

16 voturi „pentru”. 
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  

privind modificarea devizului general al obiectivului de  investiție „EXTINDERE 
REŢEA DE CANALIZARE PE STRADA PLUTONIER IACOB ŞI STRADA PICTOR 

AUREL BĂEŞU” şi a cererii de finanţare în vederea includerii în Programul național 
de investiții „Anghel Saligny”, aprobate prin HCL nr. 198/04.11.2021 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
          D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Avizul 
comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Intervenţii? 
Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate respectiv cu 

16 voturi „pentru”. 
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  

privind modificarea devizului general al obiectivului de investiție „REABILITARE 
RETEA DE ALIMENTARE CU APA  STRADA ŞTEFAN CEL  MARE, MUN. FALTICENI 

, JUD. SUCEAVA” și a cererii de finanțare  în vederea includerii în Programul 

național de investiții „Anghel Saligny”, aprobate prin HCL nr. 195/04.11.2021- 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Avizul 
comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 



D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă:Intervenţii? 
Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate respectiv cu 

16 voturi „pentru”. 
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  

privind modificarea devizului general al obiectivului de  investiție „EXTINDERE 
REŢEA DE CANALIZARE PE STRADA PLUTONIER IACOB ŞI STRADA PICTOR 

AUREL BĂEŞU” şi a cererii de finanţare în vederea includerii în Programul național 
de investiții „Anghel Saligny”, aprobate prin HCL nr. 198/04.11.2021 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Avizul 
comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel– preşedinte de şedinţă: Intervenţii? 
Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate respectiv cu 

16 voturi „pentru”. 
D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de şedinţă declară 

şedinţa închisă. Mulțumim frumos! 
 Şedința se încheie, drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
 
 
 
           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                     SECRETAR GENERAL MUNICIPIU      
Consilier local, prof. Matei Gabriel                                       Jr. Mihaela Busuioc 
 
 
 


